

England



The United Kingdom



The United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland is an English – speaking country. The capital of the country is London.



**Соединенное
Королевство
Великобритании и
Северной Ирландии
англо – язычная страна.
Столицей страны
является Лондон.**

The House of Parliament



There is the House of Parliament with Big Ben in London. Big Ben is the biggest clock bell in Britain. It weighs 13.5 tons.



В Лондоне есть Здание Парламента и Биг Бен. Биг Бен – самые большие часы с колоколом в Британии. Они весят 13.5 тонн.

Interesting places



*There are many places
of interest in London.*

**В Лондоне есть
много интересных
мест.**



Westminster Abbey



Westminster Abbey. It was founded in 1050 and it is situated in the centre of London now. Many great Englishmen were buried in the Abbey: Newton, Darwin and others.

Вестминстерское Аббатство. Оно было основано в 1050 году и расположено в центре города. Многие великие англичане похоронены в Аббатстве: Ньютон, Дарвин и другие.

Trafalgar Square



There are many nice squares in London. Trafalgar Square is one of them. One can see a statue of Lord Nelson in the middle of this square.



В Лондоне много прекрасных площадей. Трафальгарская площадь одна из них. В центре площади находится статуя Лорда Нельсона.

Museums and galleries



*There are many
museums, art galleries
in London.*

*В Лондоне много
музеев и галерей.*



The Tate Gallery



The Tate Gallery is a well – known gallery in London. Henry Tate was the founder of this gallery. He was a sugar manufacturer and was fond of paintings. He had collected many pictures.



Галерея Тейт - это хорошо известная галерея в Лондоне. Генри Тейт был основателем этой галереи. Он был производителем сахара и любил картины. Он собрал много картин.

The British Museum



The British Museum is a very interesting place in London. It was founded in 1753. The library of this museum has a lot of books.



Британский Музей очень интересное место в Лондоне. Он был основан в 1753 году. В библиотеке музея находится много книг.

London Underground



London is connected with the London Underground. It is the oldest one in the world. The first line was opened in 1870. It was like a tube, that's why it was called the Tube.

Лондон соединен Лондонским метро. Это старейшее метро в мире. Его первая линия была открыта в 1870 году. Метро было похоже на трубу, вот почему его называли «Труба».



Underground



English people call the old lines the Tube, the new lines – the Underground. One can see the world “Underground” across a large circle. It shows you where the stations are.

Люди называют старую линию Трубой, а новую - Метро. Каждый может увидеть табличку со словом «Метро». Она показывает где находится станция.

Underground



The London Underground is associated with a lot of advertisements everywhere.



Лондонское метро ассоциируется с большим количеством рекламы.

Double-decker

Visitors of London often prefer to travel by bus because they can see a lot of interesting places from the top of a double – decker.

Посетители Лондона предпочитают путешествовать на автобусе, потому что с высоты двухэтажного автобуса можно увидеть много интересных мест.



The Tower of London



The Tower of London is a very old building. It is nine hundred years old. The Tower of London stands on the Thames. It is interesting to know that the Tower of London was a prison in early days of history of England.

Лондонский Тауэр очень старое здание. Ему девятьсот лет. Лондонский Тауэр стоит на Темзе. Интересно отметить, что раньше Лондонский Тауэр был тюрьмой.

Tower of London



Black ravens lived near this prison. Now the Tower of London is a museum. The black ravens live in the gardens of the Tower.



Черные вороны жили возле тюрьмы. Теперь Лондонский Тауэр является музеем. Черные вороны живут в садах Тауэра.

English people like animals



You can see a man who looks after the ravens. English people like animals. British families have got pets at home. Usually they have got dogs, cats, and birds.

Вы можете видеть человека, ухаживающего за воронами. Англичане любят животных. В Британских семьях есть домашние животные. Обычно это собаки, коты и птицы.



The English people like tea



The English people like to drink tea. They prefer to drink tea from cups, not from glasses. They can drink many cups of tea at once. Usually they drink tea with milk.



Англичане любят пить чай. Они предпочитают пить чай из чашек, а не из стаканов. Они могут выпить много чашек чая за один раз. Обычно они пьют чай с молоком.

Cricket



English people like cricket. They say that summer isn't summer without it.



Англичане любяат крикет. Они говорят, что лето без крикета – не лето.

Holidays



There are many holidays in Great Britain. They are Christmas Day, Halloween, May Day, April Fool Day, St Valentine's Day, Mother's Day and others.



В Великобритании много праздников. Это Рождество, Хэллоуин, Майский День, Первое апреля, День Святого Валентина, Мамин день и другие.

Christmas



The traditional English dinner on Christmas Day is roast turkey and Christmas pudding.

Традиционный английский обед на Рождество – жареная индейка и пудинг.



Porridge and bread



English people like porridge very much. They eat porridge with milk. English people don't eat much bread. They don't like to eat meat and vegetables with bread.



Англичане очень любят кашу. Они едят кашу с молоком. Англичане едят мало хлеба. Мясо и овощи они едят без хлеба.

English home



The English like their home. They said: “My house is my castle”.

Англичане любят свой дом. Они говорят: «Мой дом – моя крепость».



Fireplace



Usually there is a fireplace in the main room of the English house. The English like to sit near the fireplace, reading newspapers and magazines.



Обычно в главной комнате английского дома есть камин. Англичане любят сидеть у камина, читать газеты и журналы.

Roses



The English people are associated with gardens, because they like to grow flowers, especially roses. They like to speak about their roses and they are proud of their roses.



Англичане асоцыируюцца с садамі, таму, што яны любяць вырошчываць кветы, асабліва розы. Яны любяць гаворыць о розах, і яны гордзяцца сваімі розамі.

Oxford and Cambridge



England is associated with Oxford and Cambridge. Oxford and Cambridge consist of a number of colleges. Each college is different, but in many ways they are alike. Each college has its name.

Англия ассоциируется с Оксфордом и Кембриджем. Оксфорд и Кембридж имеют большое количество колледжей. Каждый колледж отличается друг от друга, но во многом есть сходство. Каждый колледж имеет свое название.



School uniform



It is a tradition to wear school uniforms in Britain.

Носить школьную форму – традиция в Британии.



Weather



The weather in England is very changeable. People in England say that they have no climate but only weather.

Погода в Англии очень изменчива. Англичане говорят, что у них нет климата, у них есть только погода.

**Презентацию подготовила
Сироштанова Е.А., МБОУ СОШ № 76,
п. Гигант
2014 год**